
Zápis ze 106. Valného shromáždění České botanické společnosti 

 
ze dne 23. listopadu 2024 

 
1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého VS  
Jednání zahájil předseda K. Prach. K zápisu z minulého VS (25. 11. 2023) nebyly žádné připomínky.  
 
2. Zpráva o činnosti ČBS za rok 2023  
Zprávu o činnosti přednesl vědecký tajemník M. Štefánek. Přítomní uctili minutou ticha památku 
zesnulých členů. VS zprávu o činnosti schválilo (80 pro, 1 zdržel, 0 proti).  
 
3. Zpráva o hospodaření za rok 2022  
Zprávu přednesla hospodářka I. Jongepierová. Hospodaření ČBS v roce 2023 skončilo se ziskem. VS 
zprávu o hospodaření schválilo (87 pro, 2 zdrželi, 0 proti).  
 
4. Zpráva kontrolní komise  
Zprávu přednesl člen kontrolní komise Jiří Brabec. Členové kontrolní komise provedli kontrolu 
hospodaření ČBS, bylo nalezeno několik nesrovnalostí, které byly napraveny. VS vzalo zprávu na 
vědomí.  
 
5. Úpravy stanov  
K. Prach ve spolupráci s ostatními členy hlavního výboru vypracoval návrh na změny stanov, který byl 
členům Společnosti předložen s 15ti denním předstihem.  K úpravám měli poznámky David 
Hlisnikovský, Lubomír Hrouda a David Svoboda (v zastoupení), tyto poznámky byly  následně 
diskutovány a nová podoba stanov byla valným shromážděním přijata (86 pro, 2 se zdrželi, 0 proti)  . 
 
6. Vyhlášení výsledků voleb do hlavního výboru ČBS a kontrolní komise ČBS 
K. Woodard prezentovala výsledky voleb do hlavního výboru a kontrolní komise Společnosti. Členové 
volební komise na schůzi přítomni nebyli, ale výsledky stvrdili podpisem. Jan Roleček a Alena Lepší se 
vzdali místa člena hlavního výboru a na jejich místo tedy postoupili náhradníci Michal Hroneš a Jiří 
Malíček, kteří byli následující v pořadí podle počtu hlasů. Valné shromáždění vyslovilo absolutorium 
předchozímu HV ČBS (72 pro, 16 se zdrželo, 0 proti). 
 
7. Různé  
K. Čámská upozornila na to, že online přenosy přednášek by měly být inzerovány na webu ČBS 
s předstihem, aby si měli mimopražští členové možnost se připojit. K. Woodard zasílá odkazy 
emailem, J. Šterbová bude dávat i na web.  
Alena Lepší přednesla návrh na založení fotografické sekce ČBS (87 pro, 1 se zdržel, 0 proti). 
Jan Květ upozornil na stoleté výročí narození Bohdana Slavíka a Slavomila Hejného. Jiří Brabec vznesl 
podnět na zvýšení úvazku pro Kateřinu Woodard v souvislosti s převzetím agendy tajemníka ČBS 
(bude řešit nový HV). 
Zazněla též připomínka T. Vymyslického, proč není konference a VS ČBS v pracovních dnech (a ne o 
víkendu). Odpověď HV: Konání konference v pracovních dnech není možné z důvodu obsazenosti 
vhodných poslucháren pravidelnou výukou na hostitelských univerzitách. 



 
 
V Praze, 23. 11. 2024  
Zapsali K. Woodard a M. Štefánek, schválili a doplnili M. Štefánek a M. Chytrý 


